
«Klimatiltakene begynner å vise resultater»!? 

Utsagnet kommer når man på TV forsøker å rettferdiggjøre innføring av 
moms på el-biler.

Hvilke resultater? 
Bedre klima? Redusert global oppvarming?
I nesten 40 år har man jobbet med og innført klimatiltak og samtidig har 
den globale temperaturen de siste 45 årene økt med 0,015 grader per år og 
ser ut til å fortsette med det.

Når skal det bli forstått at det aldri kommer til å skje noe med den globale 
temperaturen gjennom å redusere menneskenes utslipp av CO2? Det er en 
fysisk umulighet!.Denne oppvarmingen skyldes at ikke all mottatt over 
året energi avgis i løpet av året, derav en svak oppgang i global gj.sn. 
temperatur.

Man burde heller vurdere å ta bort skatt og avgifter på ordinære biler. For å
gjøre et nyttig hjelpemiddel lettere tilgjengelig for flere i samfunnet.
Man skattlegger ikke slikt som får samfunnet til å fungere bedre og bli mer
produktiv! Forbedre avkastning (grunnlaget for normal skatteinngang)  fra 
virksomheter i landet. 


